
REFLEKSIJE DELA PRI ZPM - 3.B 

 

Butolen Nal 

Delo na ZPM mi je bilo zelo všeč. Pomagali smo otrokom, ki našo pomoč res potrebujejo in z 

našo pomočjo smo otrokom iz družin v stiski pomagali k boljšemu uspehu v šoli in s tem tudi 

en korak bližje k boljšemu življenju. Zaposleni ZPM-ja so zelo prijazni in so nam velikodušno 

omogočili pomoč pri opravljanju našega projekta. To izkušnjo bi priporočil vsem 

tretješolcem, ki izvajajo projekt, saj delo, ki smo ga opravljali tam, izboljša življenja vseh nas. 

 

Caf Gal 

Iz opravljenih ur pomoči v okviru projekta »Jaz in mi za vas«, sem se veliko naučil. Med 

pomočjo otrokom pri učenju sem spoznal, kako pomemben je pristop k razlagi snovi, npr.: 

pomembno je, da znaš stvari razložiti na preprost in na njim razumljiv način (še posebej 

mlajšim), s čim manj besedami, da si strpen, potrpežljiv in spodbuden. Poleg učne pomoči 

smo z otroki ustvarjali tudi novoletne voščilnice, odigrali pingpong turnir… Najbolj me je 

osrečilo, kako veseli so bili otroci naše družbe, pozornosti in predvsem pomoči. Menim, da 

sem tekom tega projekta pridobil številne, za življenje koristne izkušnje, ki jih v šoli 

najverjetneje ne bi bil nikoli prejel. 

 

Dokleja Smrekar Katarina 

Delo z otroki v Zvezi prijateljev mladine mi je predvsem omogočilo pozitivno izkušnjo z 

druženjem z otroki. Nudila sem učno pomoč s področja angleščine, matematike, biologije in 

drugih predmetov, ter se naučila, kako takšno snov efektivno predstaviti mlajšim od sebe. 

Prvič, ko sem se srečala s tem izzivom, sem imela malo težav, saj mi je bilo težko snov dovolj 

poenostaviti, da bi bila čim bolj razumljiva, kasneje pa sem se naučila in mi je šlo bolje od 

rok. Ugotovila sem tudi, da so si bili otroci, ki sem jim pomagala, med seboj zelo različni in je 

vsak potreboval svojevrsten pristop. Kot sem že navedla, je bila izkušnja predvsem pozitivna 

in me je navdušila, da sem se v podobno prostovoljstvo prijavila tudi v domačem kraju. 

 

Fister David 

Zame je bilo to, da sem pomagal pri učenju, malce nenavadna izkušnja, saj še nisem pomagal 

na tak način. Potrudil sem se pomagati osnovnošolcem pri učenju in narediti nalogo, vendar 

sem opazil, da tako delo z drugimi ni najlažje, saj od tistega, ki pomaga, zahteva veliko 

potrpljenja. Dobro se mi zdi, da imajo mladi varen prostor, kjer lahko naredijo nalogo za šolo 

in se medtem podružijo. Mislim, da ne bom več tako pomagal, vendar je bilo tako delo 

vsekakor zanimiva izkušnja. 



 

Gosenca Jan 

Čas preživet v prostorih ZPM Moste Polje se je večkrat kar prehitro iztekel. Dajanje učne 

pomoči otrokom pa je vedno pomenilo lep konec dneva.  

 

Ignjatovič Lana 

Projektno delo mi je bilo zelo všeč. Na Zvezi prijateljev mladine sem pomagala mlajšim 
otrokom pri učenju. Večinoma sem hodila na ZPM ob sredah popoldne. Takrat sem 
pomagala večkrat pri učenju matematike, slovenščine in tudi zgodovine. V petek sem bila 
enkrat. Takrat je bil program malo drugačen, saj je ob petkih program tak, da se otroci 
zabavajo in sprostijo. 

Tisto popoldne smo na računalnikih vsi skupaj igrali Minecraft. V skupinah po 3 smo vsi 
zgradili sliko, kako bi izgledala naša sanjska učilnica. Bilo je zabavno in po mojem mnenju so 
se tudi otroci imeli zelo dobro. To projektno delo je po mojem mnenju vsakemu izmed nas 
dalo ne samo novo, ampak tudi posebno izkušnjo v življenju. 

 

Kacin Oskar 

Delo samo mi ni bilo problem, saj ni bilo nič zahtevnega, hkrati pa sem se počutil dobro, ker 

nekaj dobrega počnem za druge. Vseeno bi še vedno rad pripomnil, da se mi zdi celoten 

projekt v okviru šole zastavljen na napačen način, saj je bil potek vsega skupaj v obdobju, v 

katerem imamo vsi že tako ali tako ogromno obveznosti in je bilo to le še dodaten stres in 

zaradi tega nekoliko odveč. Kaj takega, kot pomagat na ZPM, bi počel brez problema tudi 

izven šole – vendar ne, ko imam že tako preveč obveznosti. 

 

Kumelj Rupnik Bela 

Delo z otroki in nudenje učne pomoči je bila zame nova izkušnja. Potrebna je bila 

potrpežljivost in iznajdljivost, ko je bilo treba otrokom razložiti snov na več različnih načinov. 

Z nekaterimi je bilo delo lažje, z drugimi težje, a ne glede na drugačnost otrok in drugačnost 

dela, smo se vsi trudili in po svojih najboljših močeh poskušali pomagati otrokom. Poleg dela 

smo se seveda tudi zabavali, druženje z otroci pa je bilo zelo prijetno. 

 

Končina Ula 

Zelo zabavno in zanimivo je bilo pomagati otrokom pri učenju. Zraven si lahko še kaj sam 

ponovil. Všeč so mi bile delavnice ob petkih. Še posebej delavnica v povezavi z Minecraftom. 

Otroci so uživali pri tem prav toliko kot mi. Sicer sem kdaj imela stisko s časom, vendar pa 

sem se po uspešnem poučevanju počutila zadovoljno, da sem lahko nekomu pomagala. 



Korošec Eva 

V sklopu projekta sem opravila 12 ur prostovoljnega dela s tem, da sem pomagala otrokom, 

ki obiskujejo ZPM, pri učenju in delanju domačih nalog. Naučila sem se potrpljenja, ki pride z 

razlaganjem snovi mlajšim. Pristop do učenja sem morala spremeniti z vsakim otrokom in se 

prilagoditi njihovem tipu učenja. Hvaležna sem za izkušnjo. 

 

Kovačič Lana 

Všeč mi je bilo, da smo lahko otrokom iz socialno šibkejših družin nudili učno pomoč. Skupaj 
smo si ogledali tudi film in tako so otroci za nekaj časa pozabili na svoje skrbi. Kot 
spremljevalka sem se skupaj s tremi sošolci in sošolkami odpravila v Postojnsko jamo, kjer 
smo delili hrano, pijačo in se z otroki zabavali. Ni lepšega, kot videti otroke nasmejane. 

 

Lesjak Triša 

V projektu sem opravila 12 ur prostovoljnega dela. Preživela sem čas z zanimivimi otroki in 
jim nudila ustrezno pomoč. Večino časa sem imela vlogo inštruktorice različnih predmetov. 
Otrokom sem svetovala in jih usmerjala pri domačih nalogah ter jim pomagala pri učenju. 
Večina je imela veliko težav z razumevanjem nalog iz matematike in drugih naravoslovnih 
predmetov ter jezikov. Hkrati pa sem se ob petkih le družila z njimi. Igrali smo tako pink ponk 
kot ostale družabne igre, recimo kartali. Ogledali smo si tudi božični film Sam doma, med 
katerim sem uspela bolje spoznati prijetne posameznike. Izkušnja je bila zanimiva in 
edinstvena. 

 

Mehle Neža 

Projektno delo se mi je zdela drugačna in zanimiva izkušnja. Na začetku nisem pričakovala 
veliko, a vendar sem se v času te projektne naloge naučila nekaj novih stvari o sebi in o 
drugih. 

Takšno delo z otroki, kot smo ga izvajali, me je ponovno spomnilo na moje privilegije. In zdi 
se mi, da tega včasih v naši družbi primanjkuje. Bilo je žalostno, ko sem gledala otroke in si 
predstavljala kakšno življenje imajo, a hkrati, ko sem videla, kako so bili veseli, ko so imeli 
možnost videti Postojnsko jamo, mi je postalo toplo pri srcu. 

Prav tako je bil izziv sodelovanje tako velikega števila ljudi, še posebej, ker niso vsi tako 
zainteresirani za skupinsko delo in za dodatne projektne naloge v povezavi s šolo. Vendar se 
mi kljub temu zdi tudi to posebna izkušnja, ki mi bo pomagala naprej v življenju. 

To projektno delo mi je zagotovo prineslo nove izkušnje. In sem vesela, da sem imela 
možnost to izkusiti. Menim, da brez tega, da je bila to obvezna dejavnost v šoli, verjetno 



nikoli ne bi prišla do dejavnosti, kot sta učna pomoč in spremstvo v Postojnsko jamo. In sedaj 
razmišljam o možnosti nadaljevanja podobnih dejavnosti. 

 

Milenković Aleksej 

Izkušnja dela z otroki se mi je zdela zelo zanimiva in poučna, saj pred tem nisem nikoli zares 
pomagal nikomur pri učenju, le meni so pomagali, tako da je bilo zanimivo biti v drugi vlogi. 

Ko sem prvič prišel na zavod, nisem ravno vedel, kaj naj počnem, dokler se eden od fantov 
tam ni odločil, da bom jaz pomagal njemu. Najprej je z mojo malenkostno pomočjo rešil 
nalogo za matematiko, a potem sva prišla do angleščine, ki mu je predstavljala večji izziv. 
Tudi meni je angleščina delala probleme, saj nisem čisto vedel, kako naj mu pomagam, meni 
se je večina stvari zdela samo po sebi umevna, njemu pa ni bilo skoraj čisto nič logično. A 
potem sva, sicer počasi, predelala vse. Verjamem, da sem uspel fantu vsaj malo pomagati pri 
razumevanju angleščine. 

Moj prvi obisk se mi je najbolj vtisnil v spomin, saj nisem še čisto vedel, kako pristopiti k 
pomoči pri učenju in sem bil prijetno presenečen nad otroki, vsaj nad tistim otrokom, ki sem 
mu jaz pomagal. 

 

Oman Jurij 

Pri delu na Zvezi prijateljev mladine sem užival, saj sem z veseljem pomagal otrokom pri 
njihovih težavah pri učenju. Edini slaba stvar se mi je zdela, ker mi je ta aktivnost vzela veliko 
časa, ki ga že tako nimam veliko. V splošnem sem vesel, da sem dobil izkušnjo s 
prostovoljstvom in lahko pomagal otrokom na njihovi šolski poti . 

 

Pasar Horvat Leon Erazem 

Prostovoljno delo na Zvezi prijateljev mladine je name naredilo pomemben vtis. Ko sem 
osnovnošolcem pomagal delati domačo nalogo ali jim razlagal snov, sem se zavedel, kako 
pomembno je, da ljudje en drugemu pomagamo. Vesel sem, da sem bil lahko del projekta, 
kjer sem dobil priložnost, da otrokom olajšam šolanje. 

 

 

 

 



Perše Olivija 

Pri projektnem delu smo preživeli petkove popoldneve ob gledanju filmov z otroki iz socialno 
šibkejših družin. Najbolj me je razveselilo, ko sem opazila, kako prijateljski so med sabo in s 
kakšnim žarom pridejo na ZPM, kjer se lahko brez skrbi družijo. 

Obiskali smo tudi Postojnsko jamo, kjer smo na sobotnem izletu spremljali socialno šibkejše 
družine ter jim razdelili malico. Poskrbeli smo, da se ni nihče izgubil in da so bili vsi, vsaj za en 
dan, brez skrbi. 

 

Popovič Mark 

Projekt, ki smo ga opravljali na Zvezi prijateljev mladine, se mi je zdel zelo praktičen in tudi 

poučen, saj sem se, poleg pridobivanja izkušenj pri pomoč z mladimi, tudi veliko naučil. Moja 

najljubša izkušnja je bila z učenko z govorno napako, ki obiskuje Srednjo medijsko šolo. 

Inštruiral sem jo angleški jezik. Ugotovil sem, da šole uporabljajo različne tehnike učenja 

jezika, na katere sem se moral prilagoditi. Uspešno sva predelala čase pri jeziku in učenka je 

tudi zelo izboljšala svojo izgovorjavo. 

 

Prebil Anastasia 

Projektno delo jaz in mi za vas je bila zame nova izkušnja, ki bi jo z veseljem še enkrat 

ponovila. Bilo je zanimivo biti v vlogi “inštruktorja” in deliti svoje znanje z drugimi. Menim, 

da bi to morale spodbujati vse srednje šole in gimnazije, ker dijakom na nek način da nov 

pogled na šolo in svet. 

 

Pristov Eva 

Všeč mi je bilo da smo se kot razred odločili za učno pomoč. V opravljanju učne pomoči sem 

se počutila z dobro, saj se mi zdi prav, da naredimo nekaj za druge, predvsem za otroke. 

Zanimivo mi je bilo poslušati ideje otrok pri reševanju nalog, saj so bili nekateri zelo 

inovativni, nekateri me pravzaprav sploh niso potrebovali, a sem dobila občutek, da cenijo 

mojo prisotnost. Izboljšala bi samo organizacijo urnika, vse ostalo je bilo super. 

 

Repovž Tevž 

Zelo mi je bilo všeč, da sem lahko otrokom pomagal pri učenju in reševanju domačih nalog. 

Presenetilo me je, pri koliko stvareh sem svoje znanje utrdil, najbolj pa sem se zabaval na 

koncu oddelanih ur, ko smo se z otroci pozabavali še z namiznim tenisom. 

 

 



Semprimožnik Žana 

Ob pomoči otrokom sem se počutila prijetno, saj sem vedela, da delam nekaj dobrega. Z 

njimi sem šla tudi v Postojnsko jamo in zelo je bilo lepo videti nasmejane obraze, saj je 

vprašanje, kdaj kdo naredi kaj tako velikega za njih, kakor je bilo storjeno takrat. Sem pa jim 

tudi dvakrat pomagala pri učenju in že samo to mi je pomenilo veliko. Ne morem si namreč 

predstavljati, kako težko jim je, ko jim ne gre v šoli, starši pa jim ne zmorejo pomagati sami 

zaradi socialne stiske. Če sem jim pomagala pri vsaj eni, za njih težje dojemljivi veščini, bo to 

dovolj zame, bi pa kaj takega še kdaj naredila. 

 

Šabotić Arnela 

Zaradi projektnega dela smo se imeli priložnost preizkusiti v novi vlogi in se poleg učenja 

drugih pri tem marsikaj naučili tudi sami. Sama sem zaradi projekta spoznala, da biti 

dobrodelen, ne pomeni samo dajati nečesa drugim, ampak tudi sam prejeti dober občutek, 

ko spoznaš, da si nekomu pomagal. Z učenci se je bilo enostavno povezati in ustvariti 

pozitiven odnos, kar je bil najbolj učinkovit korak pri doseganju zadanih ciljev. Ker se je 

projekt izkazal za pozitivno izkušnjo, me je spodbudil k zanimanju za udeležbo v nadaljnjih 

dobrodelnih akcijah, kar je po mojem mnenju največji dosežek projektnega dela. 

 

Škrinjar Dan 

Zdi se mi, da smo opravili zelo dobro delo s tem, ko smo nudili učno pomoč. Otroci tam so 
bili zelo prijazni in zabavni. Po končanem učenju smo se vedno še malo pozabavali ob igri 
ping ponga. Ob petkih so imeli vedno pripravljene tudi kakšne zabavne delavnice, v katerih 
so sodelovali in se zraven tudi zabavali vsi otroci. 
 
 
 
Šoukal Avsec Gal 
 
Čeprav z delom z otroki nimam veliko izkušenj, sem se pri izvajanju projekta zelo zabaval. 
Inštruiranje otrok je bilo zahtevno, saj je bilo pri delu potrebno veliko potrpljenja in 
zbranosti. Otroci so bili hudomušni, a zelo prijazni, zato smo se odlično razumeli. Celoten 
projekt, vključno s planiranjem in refleksijo je dosegel le nekatere od zadanih ciljev. Menim, 
da se komunikacija znotraj razreda in povezanost ni izboljšala, kljub temu pa smo pomagali 
številnim otrokom pri učenju, kar je najpomembneje. 
 
 
Trampuš Nina 

Meni je bilo delo na ZPM-ju vedno všeč. Učila sem druge po svojih najboljših močeh in tako 
sem doživela nekaj, česar samodejno ne bi naredila. Otroci in delavci tam so bili še kar okej. 
Časovno sem se dobro organizirala, tako da nisem nikoli imela problemov priti tja, ali pa da 
bi mi šlo delo tam v kakršno koli napoto pri učenju za šolo. Na žalost sem otroke tam le učila, 



ker sem na dneve z drugimi dejavnostmi imela druge obveznosti. Še vseeno je to nepozabna 
izkušnja. 

Otrokom sem predvsem pomagala pri matematiki. Včasih je prišla zraven še kakšna 
slovenščina. Z njimi sem večinoma delala domače naloge ali pa sem jim pomagala pri učenju 
za test ali spraševanje. 

 

Umer Windschnurer Mika 

Delo na oddelku je bilo nadvse zabavno ter zanimivo, tako delo z otroki kot druženje s tam 

zaposlenimi. Prostor ter vzdušje sta bila prijetna. Pomoč otrokom mi je bila v veliko veselje. 

Še posebej so bili prijetni petki, ko so organizirali kreativne dneve. Celotna izkušnja je bila 

nedvomno nepozabna in čudovita. 

 
Velušček Erazem 
 
Moje izkušnje v povezavi s projektnim delom učne pomoči so predvsem pozitivne. Pridobil 
sem nove izkušnje, ki jih najverjetneje ne bi, če učne pomoči ne bi izvajali. Všeč mi je bilo, da 
je bil urnik opravljanja učne pomoči zelo prilagodljiv posamezniku, prav tako pa je bila dobra 
organizacija in porazdelitev dela. Sama učna pomoč pa je bila zanimiva izkušnja, saj je bila 
podana učna pomoč tistim, ki jo potrebujejo in je morda drugače ne bi dobili. 
 
 
 
Zajc Ana 

Delo z osnovnošolci je bilo zame nekaj novega. Bila je tako pozitivna kot nekoliko negativna 
izkušnja, saj sem se srečala z nekaterimi nemotiviranimi učenci in jih je bilo težko pripraviti 
do dela ali vsaj poslušanja mojih razlag. Poleg učne pomoči pa sem pomagala tudi pri 
"varstvu", kjer pa so otroci lahko izrazili svojo kreativnost in se ukvarjali s športom. Ta del je 
bil mnogo bolj zabaven in prijeten. 
 


